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Aika	 Keskiviikko	20.6.2017	klo	09.30	–	11.30	
Paikka	 Bulevardi,	huone	P215	
	 	

	
Paikalla	

Pekka	Korhonen	(puheenjohtaja)	
Liisa	Salo	
Eeva	Viitanen		
Tuomas	Orama		
Tuomo	Rintamäki	
Jaakko	Rannila	(esittelijä)	
Esa	Suominen	(sihteeri)	

	
Poissa:		 	
-	
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1.	Kokouksen	avaaminen	
Puheenjohtaja	Pekka	Korhonen	avasi	kokouksen	klo	9.33.	

2.	Edellisen	kokouksen	muistion	hyväksyminen	
Hyväksyttiin	edellisen	kokouksen	muistio.	

3.	Projektin	tilanne	ja	tulokset	

3.1	Projektin	tulokset	
Projektipäällikkö	Jaakko	Rannila	esitteli	projektin	tilanteen	ja	tulokset	Milestone	6	
tilanneraportista.	
	
Ohjausryhmä	keskusteli	siitä	onko	tiedotteet	pakotettuna	iki.oma.metropolia.fi:ssä.		
	
Ohjausryhmässä	keskusteltiin	myös	tiedottamisesta	ja	toimintakulttuurista.	Ohjaus-
ryhmän	näkökulmasta	on	tärkeää	edistää	toimintakulttuuria,	jossa	Metropoliassa	toi-
mivat	henkilöt	seuraavat	tiedottamista	ja/tai	hakevat	tietoa	tarvittaessa	OMA:sta,	jossa	
tieto	on	löydettävissä.	
	
Ohjausryhmä	päätti	seuraavasti:	
	
1)	Tiedotteet	portletti	tulee	olla	pakotettuna	myös	iki.oma:ssa.	
2)	Tapahtumille	pitää	pystyä	tallentamaan	useita	ajankohtia	
3)	3AMK	tiedotetyyppi,	jossa	tulee	3AMK	kuva	tiedotteeseen	mukaan.	

3.2	Kustannukset	
Projektipäällikkö	esitteli	yleisellä	tasolla	tämän	vuoden	toteutuneet	investointikustan-
nukset.	

3.3	Viestintä	
Projektipäälllikkö	esitteli	toteutuneen	viestinnän	ja	siitä	tehdyn	dokumentaation.	
	

4.	Projektiryhmän	esitys	projektin	päättämisestä	
Projektipäällikkö	ja	projektiryhmä	esitti	seuraavasti.	
	

	 1)Projektiryhmä	ja	projektipäällikkö	esittävät,	että	projekti	päätetään.	
	2)	Projektiryhmä	ja	projektipäällikkö	esittävät,	että	projektin	jälkeen	OMA	koko-
naisuuden	kehittäminen	siirtyy	1.8.2017	alkaen	perustettavalle	pääkäyttäjäryh-
mälle.		

	 	 2.1)	Lisäksi	Jaakko	Rannilalla	on	OMA:n	kokonaisvastuu	rehtorin	
	 	 päätöksen	mukaisesti.	

	3)	Projektiryhmä	ja	projektipäällikkö	esittävät,	että	toimitussopimus	sekä	lisäti-
lauksena	tehdyt	sopimukset	voidaan	katsoa	täytetyn	ja	toimitukset	siten	hyväk-
syä	pois	lukien	ne	kohdat,	joita	ei	vielä	ole	toimitettu	tuotantoon.	
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Ohjausryhmä	päätti	seuraavasti:	
1)	Kohdat	1	ja	3	hyväksyttiin.	
2)	Kohta	2	merkittiin	tiedoksi	ja	pääkäyttäjäryhmälle	tiedotettavaksi.	Kohdan	2	
osalta	päätökset	on	jo	tehty	johtoryhmässä	ja	rehtorin	toimesta.	

5.	Muut	asiat	
Ohjausryhmä	kiitti	projektiin	osallistuneita	hyvin	vedetystä	projektista.	Ohjausryhmä	
oli	tyytyväinen	myös	viestintään	sekä	budjetissa	pysymiseen.	Käyttäjiltä	on	saatu	hu-
omattavan	vähän	negatiivista	palautetta	käyttöön	ja	käyttäjämäärään	nähden.	
	
Ohjausryhmä	toivoo,	että	pääkäyttäjäryhmä	miettii	tavan	jolla	palautetta	ja	kehityside-
oita	kerätään	käyttäjiltä.	Palautteenantamisen	ja	teknisten	ratkaisujen	tulee	olla	käyt-
täjäystävällistä	ja	helppo	käyttäjille.	
	
OMA	projektista	pidetään	esitys	päällikköfoorumissa	17.8.2017.	

6.	Kokouksen	päättäminen	
Kokous	päätettiin	10.44.	


